
Aure Frivilligsentral    

Årsmelding 2017



Styret har i 2017 bestått av:

 Leder: Olav Magerøy                                                                                               

Nestleder: Rita Ormbostad

Styremedlem: Ola Myren                                                                                

Styremedlem: Bjørg Elin Sæterbø                                                               

Styremedlem: Kari Sæterbø

Styremedlem: Anne Vik

Styremedlem: Silje Wessel (Kommunen sin representant) 

 Valgnemnd: Astrid Paulsby (leder), 

Arnstein Brevik 

Ivar Per Lomøy.



Årsmøtet i 2017 var i kommunestyresalen 

14. februar.



2017 skulle bli det første året med 
full drift i Aure Frivilligsentral. 
Vi lyste ut stillingen som daglig 

leder. Men vi kom i gang med en 
del aktiviteter umiddelbart etter 

årsmøte. 



Det vart faste, 
ukentlige, 
aktiviteter som 
kaffeservering 
etter mandags-
trimmen i Aure 
Arena og 
tilbringerkjøring 
med kommunal bil 
til fredagstrimmen
i omsorgsboligene 
(Blokka).



Videre hadde vi 
en del ledsager-
oppdrag.

Vi prøvde også
å gjøre 

Frivilligsentralen
kjent i foreninger 
og lag. 



Vi sa som 

Pippi 

Langstrømpe:

Dette har vi 

aldri prøvd 

før, så det 

greier vi 

sikkert

Fra 1. mai 2017 vart Inger Lise 
Midtsæter ansatt som daglig 
leder i Aure Frivilligsentral. 

Da måtte vi 
stikke hodene 
våre sammen 

og prøve å 
stake ut 

kursen videre.



I 2017 har vi hatt 11 

styremøter og behandlet 72 

saker. Faste aktiviteter i 

hele året har vært: 

Servering av kaffe og kaker 

+ frukt etter 

mandagstrimmen i Aure 

Arena.                                    

Kjørerute på fredager, i 

kommunen sin bil, for å 

hente folk til 

fredagstrimmen i «Blokka».



Under Aureveka

stilte vi med 

stand  på 

Auretorget,         

ved Bergtun og i 

Kjørsvikbugen.



Dugnadsgjeng i Frivilligsentralen. 



Fullt hus ved kaffeservering.



Presentasjoner: Vi har holdt presentasjoner og fortalt 

om frivilligsentralen og vårt frivilligarbeid på flere 

arenaer. Blant andre:

➢ Aure Voksenopplæring

➢ Integreringskveld «Sammen for Aure» i Aure Arena

➢ Internmøte kulturkontoret

➢ Frivilligsamling på Aure Gjestegård

➢ Verdensdagen for psykisk helse



Styreleder Olav holdt en flott 

presentasjon på arrangementet 

Verdensdagen for psykisk helse i 

kultursalen



Samarbeid: Vi har hatt aktivt samarbeid 

med blant andre

disse aktørene:

➢ Aure Kommune: Flyktningetjenesten, kultur, 

barnevern, Nav, biblioteket, hjemmetjenesten, 

folkehelsekoordinator.

➢ Aure Helselag

➢ Aure Næringsforum via Integreringsprosjektet

➢ Aure Eldreråd



Litt om organisering, publisering og det faglige

Vi er tilknyttet Norges Frivilligsentral og 

nettverket Nordmøre og Romsdal der. 

Vi har egen offentlig Facebook side. 

Lik og del! :D 

Kurs og konferanser

Integreringskonferansen

Frivillighetskonferansen



Våre frivillige: Det er jo de frivillige som er hovedressursen i «butikken» 

vår, og det har etter hvert blitt en del folk som deler av seg og sin fritid 

for å hjelpe andre. Gode, snille herlige menneskene! <3 



Teklemariam (Lenin) i full gang 
med bakelsrøra



Temesgen og datter 

Roftana er flinke 

turvenner



Enkeltoppdrag:

Ledsager

Turvenn

Praktisk hjelp

Kaffeservering

Transport

Aktiviteter og arrangement vi har satt i 

gang eller vært samarbeidspartner på.



Kveldsåpent satte vi i gang oppi sentralen i mai, 

der tanken var et sted og samles for å være 

sosial, spille spill og ha det fint sammen. 



Aktivitetsdag og 
sommeravslutning for 
fredagstrimmen.



Aureveka





Aktivitetskatalog:

Aktivitetskatalog 
Aure kommune 

 
 



Frivilligsamling: For å vise hvor stor pris vi setter på de 

frivillige, og for å informere litt mer om sentralen, 

arrangerte vi frivilligsamling i oktober. 



Integreringsprosjektet:









Juleavslutning fredagstrimmen:

Vi bisto kommunen med å servere grøt og ha en 

koselig sammenkomst for trimmerne på fredager 

den siste trimdagen før jul. Flere frivillige stilte 

opp, og det ble en riktig koselig dag!



Aktivitetsvenn:

Den 20 desember skrev vi under 

samarbeidsavtale med kommunen og 

Nasjonalforeningen for folkehelsen om 

aktivitetsvenn for demente. 

Og det var det siste, men dog så viktige 

«stuntet» vi gjorde i 2017

I jula hadde vi stengt.



Frivilligsentralen som møteplass:



Lokalene: Vi syns vi har det greit og trivelig der vi er. Dog melder 

utfordringene seg med for liten plass i stadig større grad



Oppsummering: 2017 var ett oppstartsår i og med at daglig 

leder startet i jobben i mai, og vi begynte med faste 

åpningstider da. Så alt var ferskt, og kruttet fant vi opp på nytt 

opptil flere dager i uka i starten. 

Men utigjennom året er vi kommet godt i gang 

og har mottatt gode tilbakemeldinger «på bøgda» 

Vi har befestet godt frivilligsentralen sin rolle som viktig i 

lokalsamfunnet



Tusen tusen takk til alle som har bidratt på 

en eller annen måte! Dere er gull verdt! 

Uten frivillighet hadde samfunnet vært mye 

verre stilt! 

Omsorg, varme, godhet, toleranse og 

engasjement: det blir det aldri nok av, og 

dere sprer dette hver dag! 


